
2014D47713 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Defensie heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de Minister van Defensie over de brief van 26 november 2014, 
houdende de voortgang van de prioritaire sourcingprojecten (Kamerstuk 
31 125, nr. 44). 

De voorzitter van de commissie,
Ten Broeke 

De adjunct-griffier van de commissie,
Mittendorff 
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Nr. Vraag 
1 Keert het sourcingsproces Informatievoorziening/Informatie- en 

communicatietechnologie (IV/ICT) een volgende keer terug in deze 
jaarlijkse rapportage of zal de Kamer afzonderlijk over het IV/ICT 
traject geïnformeerd worden? 

2 In het AO sourcing op 26 maart 2014 heeft u toegezegd de Kamer te 
informeren over de taakstelling van 48 miljoen euro en de 
mogelijke opbrengsten van sourcing. In de brief van 14 oktober 
2014 wordt hierover alleen gezegd dat de taakstelling is verwerkt in 
de meerjarige begroting en dat de Commando Diensten Centra 
(CDC), Defensie Materieel Organisatie (DMO) en de Bestuursstaf op 
basis daarvan maatregelen nemen. Er wordt een aantal (interne) 
maatregelen genoemd, maar deze worden niet gespecificeerd en 
voorzien van (streef-) bedragen. Kunt u per onderwerp en beleids-
terrein aangeven welke bedragen worden ingeboekt en hoe deze 
behaald moeten worden? Ligt de realisatie op schema? 

3 Kunt u bij de zes verschillende projecten inzage geven in de 
verwachte kostenbesparing? 

4 Wordt publiek-private samenwerking meegenomen als mogelijke 
sourcingsvorm in de herijking van de IV-ICT sourcing? Zo nee, 
waarom niet? 

5 In hoeverre zijn marktpartijen betrokken bij de herijking van de 
IV/ICT sourcing? Wordt er geleerd van en gesproken met partijen in 
de markt en vergelijkbare organisaties over IV/ICT sourcingstrajec-
ten? Hoe vindt dit plaats en met welke partijen wordt er gesproken? 

6 Kunt u uitgebreid toelichten aan welke criteria de herijking van de 
IV/ICT sourcing wordt getoetst? 

7 Kunt u concreet ingaan op de conclusies van de commissie Elias, 
waarin wordt gesteld dat de overheid vaak de deskundigheid van 
ICT leveranciers negeert, waarschuwingen negeert, cruciale 
informatie de politieke top niet bereikt en de ICT-kennis van de 
overheid bij lange na niet op het niveau ligt van de leveranciers? 
Welke gevolgen hebben deze conclusies voor het voornemen om 
de IV/ICT van Defensie in eigen beheer te laten of uit te besteden? 
Hoe wordt dit verwerkt in het herijking van de sourcing? U wordt 
verzocht om een uitgebreide reactie op deze vragen. 

8 Welke criteria hanteert u voor het herijken van de sourcingsstrate-
gie voor IV/ICT? Welke organisatorische doelstelling stelt u ten 
aanzien van de voorgenomen uitbestedingen, in termen van 
besparing, kwaliteitsverbetering dan wel nieuwe functionaliteit? 

9 Heeft u in de tweede helft van 2014 gesproken met organisaties en 
bedrijven die hun IV/ICT hebben uitbesteed? Welke partijen waren 
dat en hoe neemt u dit mee in de herijking van de IV/ICT strategie? 
Wat zijn de conclusies van deze gesprekken? Kunt u deze conclusie 
aan de Kamer doen toekomen? 

10 Heeft u een vergelijking gemaakt van de aanpak van uitbesteding 
van de ICT van Defensie in Groot-Brittannië en Duitsland? Zo ja, 
wat waren de resultaten van deze vergelijking? Welke conclusies 
komen daaruit voort? Zo nee, waarom is deze vergelijking (nog) 
niet gemaakt? Bent u bereid deze vergelijking te maken en aan de 
Kamer toe te zenden? 

11 Welke werkelijke kosten zijn er tot aan december 2014 gemaakt 
voor het IV/ICT Sourcing project en welke meerkosten voorziet u op 
dit project? 

12 Zijn de kosten voor het IV/ICT Sourcing project nog in lijn met de 
eerdere rapportage over sourcing1? 

13 Wat veroorzaakt de toename van de kosten aan externe inhuur bij 
het Defensie Bewakings- en Beveiligingssysteem? 

14 Wat is de stand van zaken in het project Uitbesteding Cateringdien-
sten Defensie (UCD) inzake het overleg met de bonden? 
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Nr. Vraag 
15 Waaruit bestaan de interne kosten die samenhangen met het 

project UCD? 
16 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het sociaal statuut en 

welke rol speelt het Sociaal Beleidskader bij het project UCD? 
17 Wat is de oorzaak van de afname van de personele omvang van het 

project UCD? 
18 Hoeveel bedragen de kosten van vertraging in de uitbesteding van 

cateringdiensten? 
19 Wat zijn de mogelijke gevolgen indien een positieve businesscase 

achterwege blijft en de sourcingsmogelijkheden beperkt blijken in 
het project Samenwerking Personeel en Organisatie Domein?

1 Kamerstuk 31 125, nr. 23
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